

www.multilayeradv.qa



"ولرواد الأعمال أقول إن الدولة تتوقع مقابل المزايا التي يفترض أن تقدمها للقطاع الخاص مردوداً يساعد على وضع عملية التنمية في مسارها الصحيح بالقيام بالمبادرات الوطنية الجريئة والمشاركة الفعلية لا الإسمية مع الشركات الأجنبية ذات الشهرة العالمية لنقل التقنية وتشجيع التميز والابتكار وخلق قطاع خاص مبدع وقادر على المنافسة عالمياً وملتزم بقيم الرؤية الوطنية ومنها تشجيع العمالة القطرية، والحفاظ على البيئة "

> الشيخ / تميم بن حمد آل ثاني أمير دولة قطر

"To entrepreneurs, I say that the state expects in return for the advantages it is supposed to provide to the private sector a return that helps put the development process on the right track by undertaking bold national initiatives and actual participation, not nominal, with internationally renowned foreign companies to transfer technology, encourage excellence and innovation, and create a creative and globally competitive private sector committed to the values of the national vision, including encouraging Qatari workers, and preserving the environment".

> Sheikh Tamim Bin Hamad Al Thani Emir of the State of Oatar



www.multilayeradv.qa

About company.

With the assistance of numerous creators and design experts, Multilayer Advertising is fully equipped to foster creativity and work on professionally developing ideas. We are motivated by the creativity and aspirations we create together, and we strive to provide you with a reality that exceeds your expectations. In order to reflect a broader vision of quality and creativity, we are trying to design and develop ideas and strive to provide them at the level of global services while taking into account the values, beliefs, and pillars on which Qatari society is built.

In order to achieve sustainable prosperity for the state of Qatar, to effectively contribute to all events and conferences, to support the growth of the national economy within the State of Qatar, and to correctly deliver visual messages to aid in intellectual awareness and work to develop them in, we at Multilayer Advertising Company move forward from our fixed values that are based on credibility, guarantee, and keeping pace with ongoing developments within Qatar National Vision 2030. Keeping in mind the value of the environment, we were careful to select modern, high-quality equipment that is environmentally friendly. We also work to recruit talented Qataris who will contribute to the wheel of excellence and creativity, enabling the private sector to compete on a global scale.

Provided services :

- Using the most up-to-date technology, all types of internal and external panels are manufactured and installed under the supervision of a team of professionals with years of experience.
- Executing all painting tasks on all surfaces using the best paints and the most specialized professionals.
- \cdot Creating paintings for all public and private institutions, as well as businesses.
- · Planning and carrying out various conferences and activities.
- \cdot Creating logos for various public and private organizations.
- Making exhibition/ trade show stands and display stands.
- Create advertising concepts till they satisfy your needs.
- Coordinating and promoting marketing initiatives.

عـــن الشــركة:

إنَّنا في شركة ملتي لاير للدعاية والإعلان على أتمَّ الاستعداد لخلق الإبداع والعمل على تطوير الأفكار باحترافيَّة وتقنيَّة عاليَّة، وذلك على يد عدد كبير من المبدعين والمتخصصين في التصميم، فنحن نستوحي منكم الإلهامات والآمال التي نطورها معًا لتكون حقيقة وواقع يرضي طموحاتكم ويفوق تصوراتكم، كما ونعمل على صياغة الأفكار وتطويرها والسعي قدماً نحو إيصالها إلى مستوى الخدمات العالميَّة لتعكس مفهومًا أوسع عن التميّز والإبداع، وذلك مع مراعاة القيّم والمبادئ والأسـس التي يقـوم عليهـا المجتمـع القطـري.

ننطلق في شركة ملتي لاير للدعاية والإعلان من قيمنا الثابتّة التي تقوم على المصداقيّة، الضمان، ومواكبة التطورات الدائمة التي تهدف لتحقيق الازدهار المستدام لدولة قطر، والمساهمة الفعالة في جميع الفعاليات والمؤتمرات، ودعم نمو الاقتصاد الوطني داخل دولة قطر فضلًا عن العمل على توصيل الرسائل المرئية بشكل صحيح للمساعدة في التوعية الفكرية والعمل على تطويرها عملًا بالرؤية الوطنية القطرية 2030، ولا يغيب عنا ما للبيئة من أهمية وقيمة، لذا حرصنا على اختيار المعدات الصديقة للبيئة مع تقنيات حديثة وعالية الجودة، كما ونسعى أيضا إلى جذب الأيادي المعدات المدعة، لتكون جزء لا يتجزأ من عجلة التميز والإبداع، لجعل القطاع الخاص قادر على المنافسة عالميًا.

الخدمات المقدمة:

تصميم اللوحات لجميع الهيئات الحكومية والخاصة والمحلات التجارية.
تطوير الأفكار الدعائية للوصول إلى مستوى يرضي رغباتكم بأحدث التقنيات.
تصنيع وتركيب كافة انواع اللوحات الداخلية والخارجية وبإشراف مجموعة من الفنيين ذوو خبرة طويلة.

تصني ع اس تندات المع ارض ومنصات الاحتف الات.
تنفيذ كافة أعمال الصبغ لجميع المواد، بأجود الخامات وبأيدي أمهر الفنيين.
تنسيق وتنفي ذ مختلف الفعاليات والمؤتم رات والمناسبات.
تصميم شعارات لمختلف الهيئات الحكومية والخاصة.
تنسيق الحميلات الدعائية

Mission:

Providing advertising services that satisfy the demands of all governmental organizations, big and small businesses, and individuals while maintaining the highest standards of quality in a unique and contemporary way.

Vision:

Being the first destination in Qatar and the Middle East to offer comprehensive advertising services, including production, promotion, printing, and design.

المهمــــة :

تقديم خدمات الدعاية والإعلان وفق أعلى معاير الجودة وبشكل مميّز وعصري يساهم في تلبّية جميع احتياجات المؤسسات الحكومية والشركات الكبيرة والصغيرة والأفراد.

الرؤيهة :

أن نكون الوجهة الأولى في قطر والشرق الأوسط لتقديم جميع خدمات الدعاية والإعلان من حيث التصميم، طباعة، الترويج و التصنيع.







www.multilayeradv.qa

EATIVE inspiration GRADHIC A

We do everything to grow your business by.

Design • تصميم

A

0

V

8

P

く

S

Z

G

2

9

3

4

С

V

- Printing طباعـة
- Packaging
- Sign board
- Events & exhibitions
 - Project
 - Gift items
 - Painting

• Fabrication



Our Loyal Clients iujiaalla llact



العميـل هــو السـبب الجوهــري في تواجـد اي عمـل, فبدونـه لا يوجــد اي مكســب, بمعــى مـــا, إنـه حقًـا الأصل الأكثر قيمة لأى شركة.

ونحـن هنـا في شركـة ملــيّ لايـر نعتز وبـكل فخـر في عملاءنـا الممــيزين بشكـــل خـاص وفخوريــن بكونهــم جـــزء مهــم مــــن عملنـا, ونتطلـع دائمـــا لخدمتكـــم فــــي جميـع المجالات الدعائية والإعلانية.

The customer is the fundamental reason for the existence of any business, without it, there is no gain, in a sense and it is truly the most valuable asset of any company.

We here at **Multilayer** are proud of our distinguished customers in particular and proud to be an important part of our work, and we always look forward to serving you in all advertising and advertising fields.

DESIGNATION

تتميز تصاميـم الجرافيك في شركـة ملـيّ لايـــر بأعـلى درجــات الإبـــداع ، حيــث نبتعـد عـن التصميمـات التقليديــــة المعتـادة التي لم تعــد مقبولـة في هــذا العـصر الحديـث. مـن أهـم شروط الابتـكار والإبـداع أن تكـون الرسـومات مفهومـة وواضحـة, بالإضافـة إلى نقل الرسالة المطلوبة بدقة, والتزام فريقنا من الخبراء والمصممين بأحدث الأساليب والمعايير المتبعة عالمياً في مجال الجرافيكس.



DESIGNAU

Graphic design at Multilayer is distinguished by the greatest level of inventiveness as we break away from the typical old style that is no longer recognized in this contemporary day. The drawings must accurately represent the desired information while also being understandable and apparent to the audience. This is one of the most crucial requirements for innovation and originality. And the dedication of our expert team to the most recent practices and guidelines used throughout the world in the graphics industry.



It's crucial for our designers to not only meet their client's expectations but also exceed them by delivering a design that stands out and captures the client's vision in a unique and contemporary way. This shows that our designers are genuinely invested in their projects and committed to delivering something special in the right place at the right time, rather than merely going through the motions.



ords?



Ro



1

AUDUS

مـن الـضروري أن لا يلـي المصممـون توقـعات عملائهم فحسب ، بل يتجاوزونها أيضًا من خلال تقديم تصميم يبرز ويلتقط رؤية العميل بشكل جديـد و بطريقـة حديثـة ، حيـث أن مصممينـا لا يمـرون بالحركــات فحـسـب ، بـل يتـم مـن خـلال الاســــتثمار الــذكي في مشــــروعهم وملتـــزمون بتقديـم شيء مُمـيزً في المـكان المناسـب في الوقت المناسب.





























PRINTINGACIA

في هـذا العـصر الحديث، تطـورت الطباعـة إلى صناعـة متطـورة تقـدم مجموعـة واسعة مـن الخدمـات للـشركات والحكومـات والأفراد. نحـن متجرك الشـامل لجميـع احتياجـات الطباعـة الخاصـة بـك ، سـواء كنـت بحاجة إلى بطاقـات عمـل أو كتيبـات أو منشـورات أو لافتـات أو أي مواد ترويجية أخرى.



Printing has developed into a complex industry in the modern era that provides a variety of services to organizations, institutions, and people. Whether you require business cards, brochures, posters, banners, or any other promotional items, we are your one-stop shop for all your printing needs.



الطباعـــة الرقميـــة علـــى الاوراق (بطاقــات الأعمـال - بطاقــات المناســـبات - الاوراق الرسميـــــة -ملفــــات الشركــات - الاعـــلانــــــات الخارجيــــة والاعــــلام).

OFFERING VARIOUS

UNDER ONE ROOF GIVES US MORE

DISTINCTION •••

الطباعـــة الحراريـــة علـــى الهدايـــا والالبســـة ويطاقـــات الدعـــــوة. طباعــــة الاوفســت الطباعـــــة الرقميــــة على الاوراق (بطاقـــــات الاعمــال- يطاقــــات المناسـيات -الاوراق الرسمية - ملفـــات الشركات -التغليـــف).

Papers are printed digitally.

(Worker identification cards. event tickets, official documents, company records, for outdoor advertising and media).

Gifts, apparel, and invitation cards can all be printed thermally.

Offset printing and digital printing on paper (business cards, invitations, formal documents, files for corporations, and packaging)















ADVANCED PRINTING TECHNOLOGIES





























PACKAG ali

توفر شكل وطريقة تغليف المنتجات الانطباع الأول عن المنتج للمستهلك، فهو أحد أقوى العوامل التي تؤثر على قرار الشراء، وتشير نتائج البحث إلى أن ثلث خيارات شراء المستهلك تعتمـد على عملية تغليف وطريقتها، خاصة وأنه في السوق تكون المنافسة كبيرة ومتشعبة للغاية كما أن المستهلك يتعرض لضغـوط زمنية كبيرة وكَم هائل مـن أنواع المنتجات المتشابهة، ولكن عملية تغليف المنتجات هـي التي تحرك المستهلك نحو ذلك المنتج أو بعيدًا عنه، لذلك تؤثر عملية تغليف المنتجات على قرار الشراء لدى المستهلكين بشكل كبيرة ومـت

PACKAG ali

The results of the research show that a third of the consumer's purchasing options depend on the packaging process and its method, especially since in the market the competition is very large and complex and the consumer is exposed to great time pressures and a huge number of similar types of products. The shape and method of product packaging give the consumer the first impression of the product as it is one of the strongest factors affecting the purchase decision.



نقدم الأفكار لتغليف المنتجـات بنمـاذج و بطـرق مبتكـرة

PROVIDE IDEAS TO PACKAGE PRODUCTS IN INNOVATIVE WAYS

نصمـــم/نصنــع انواع التغليف التاليـــة: الــورق المقــوى - الصناديق المموجة - البلاســتيك - الصناديق الصلبــــة

Provide Ideas for creative product packaging We create the following varieties of packaging: Cardboard - Corrugated boxes - Plastic - Hard Boxes

















متخصصون في تصنيع اللوحــات الإعلانيـــة والإرشـاديــة بأحدــث التقنيـــات بأيــادي متخصصـــون وخبـــرات تزيد عن 20 عـاماً فــي مجــال تصنيــــع اللوحـــات.



Specialized in producing advertising and guidance signboards using the latest technologies, experts' hands, and more than 20 years' worth of sign manufacturing experience.



لوحة خارجية مضاءة

3D External signage

لوحة خارجية مضاءة

3D Chrome letter





3D Signboard backlite

لوحة ثلاثية الأبعاد مضاءة من الخلف







3D Signboard LED





3D Signboard frontlite

لوحة ثلاثية الأبعاد مضاءة من الأمام









لوحات خارجية مضاءة 3D External signages



Illuminated out-door Signage Backlite

لوحية خارجيية مضياءة

Ice Cream Cabinet

Kefi

1


EMBOSS CHROME - ALUMINUM BACKGROUND



A 5019 OSLANT أطلب الأف 0640 0

3D External Signboards

لوحات خارجية مضاءة



Illuminated Indoor Reception signboard Backlite

لوحية استقبال داخلية مضاءة

لوحات خارجية مضاءة



3D External Signboards

لوحات خارجية مضاءة

BEVELUP TECHNOLOGY SIGNBOARDS



3D Interior Signboards

لوحات داخلية مضاءة







لوحات بتقنية الـ LED SIGNAGE BY LED TECHNOLOGY





















FABRICATCIN

نهـدف لدعـم الاقتصـاد المحـلي مـن خـلال تحقيـق الاكتفـاء الـذاتي ، وتقليـل حجـم الـواردات، ودعـم المنتجـات الوطنيـة واسـتثمار الموارد المتاحة . نحول الفكرة الى واقع بلمسة ابداع وجودة منفردة بأيدي ماهرة وبإشراف خبراء مختصين.



The goal of supporting the local economy by attaining self-sufficiency, cutting back on imports, promoting homegrown goods, and allocating resources. With a little ingenuity and attention to detail, our experienced hands work alone to bring the idea to life while being guided by professionals.

3D projects table

طاولة عرض مشاريع مجسمة

Planting basin with partition

حوض زراعي مع فاصل







Painting on metal / Plastic

صبغ على المعادن / بلاستيك



SPECIALISED IN ALL KINDS OF FABRICATION











Donation counter





Acrylic Shelves

رفوف عرض بلاستيك

Outdoor pylon

مجسم ثلاثي الأبعاد

Customized products table

طاولة عرض منتجات

PROJECTION

تقـوم شركـة **ملـيّ لايــر** بخدمـة أفضـل العمـلاء في دور النـشر والـشركات الكـبرى وشركات الإعـلان وقطاعـات النـفط والاتصالات وقطاعـات التصنيع بالإضافة إلى العديـد مـن الشركات متعـددة الجنسيات في قطر. وهـذا يشـمل المـدارس ، والفنادق ، والمصانع ، وصناعـة البنـاء ، والضيافـة ، والجمعيـات الخيريـة ، والنـوادي ، والجمعيـات ، والمنظمـات متعـددة الجنسـيات ، والمهندسـين المعماريين ، والمساحين ، والمجالس ، والحكومـة المحليـة ، وشركات التنميـة ، والمـتنزهـات ، ومرائب السيارات ، ومحلات التجزئة التجارية ، والمبانى العامة الصناعية والتجارية ، مبانى المكاتب والمتاحف والمستشفيات.

PROJECTION

Multilayer provides services to a wide range of clients in Qatar, including Major Corporation, publishing houses, advertising firms, oil and telecommunications companies, manufacturing firms, and several global corporations. Education, hospitality sectors, factories, the building industry, clubs, associations, international organizations, architects, surveyors, councils, local governments, development firms, parks, parking garages, commercial retail stores, industrial and commercial public buildings, office buildings, museums, and healthcare facilities are all included in this.







MASTERCARD PRICELESS CAMPAIGN

















MASTERCARD PRICELESS CAMPAIGN

















































LEKHWIYA remium speech podiu



















LEKHWIYA project processing مراحل تنفيـــن مشـروع لخــويا

Manufacture and installation of giant metal advertising structures

















تُعـد هدايا الـشركات طريقـة رائعـة لربـط علامتـك التجاريـة بالآخريـن وتنميـة التعـرف عـلى العلامـة التجاريـة. تتكـون الهدايـا مـن شركة إلى شركـة عـادةً مـن سـلع ترويجيـة مرتبطـة بعلامتـك التجاريـة. في حـين أن العديـد مـن الـشركات منفتحـة جـدًا عـلى تلقـي الهدايـا، وهناك شعور مشترك بالفهم أنك بالفعل تروج لعلامتك التجارية وخدماتك.





Corporate gifts are a great way to spread company awareness and interact with others. Business-to-business presents typically include promotional items linked to your company's brand. Although many businesses are very accepting of gifts and there is a general consensus that you are already promoting your brand and services.





آ. أحصل على هدايا تذكارية وإعلانات وأحداث مخصصة لعلامتك التجارية.

 2. تعزيز الوعي بعلامتك التجاريـة من خلال : إنشاء هـدايا تذكاريــة
9. تميـز بالإعلان : احصـل علــى هـدايا احترافية وإعلانات وفعاليات.
4. روّج لعلامتــك التجاريــة مــن خلال: تصميم الهدايا التذكاريــة
9. أطلق العنان لإمكانيات جديدة
9 احصـل عــلى هـدايـا تذكاريــة
9 احصـل عــلى هـدايـا تذكاريــة
9 احصـل عـلى هـدايـا تذكاريــة

Customize events, advertising, and souvenirs for your brand. Create distinctive mementos, advertisements, and events to raise brand recognition. Make your advertising stand out Promote your company by creating personalized commercials Explore new avenues

















THE BEST CHOICE FOR YOUR BUSINESS



MAIN OFFICE

Phone : +974 44 50 72 72 Mobile : +974 77 20 30 00

Al Jazira Al Arabiya St. Building No. 123, Office No. 14 P.O. Box: 6570 Doha, Qatar

FACTORY

Phone : +974 44 60 62 62 Mobile : +974 77 20 30 00

Bu Faseela, Umm Salal Muhammed P.O. Box: 6570 Doha, Qatar

info@multilayer.qa | www.multilayer.qa